

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR RESTRICTED
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/4213
11 August 1975
Limited Distribution

Original: French/
français

LIFTING OF THE TEMPORARY PROHIBITION
ON EXPORTS OF SUGAR

Poland

The following communication, dated 29 July 1975, has been received from the Permanent Representation of the Polish Peoples' Republic.

With reference to the communication dated 13 December 1974 (L/4129), the Permanent Representation of the Polish Peoples' Republic has the honour to inform the CONTRACTING PARTIES of the Polish Government's decision to lift, as of 1 July 1975, the temporary prohibition on exports of sugar, in operation by decision of the Council of Ministers since 5 November 1974.

LEVEE DE LA PROHIBITION TEMPORAIRE DES
EXPORTATIONS DE SUCRE

Pologne

La Représentation permanente de la République populaire de Pologne a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après, en date du 29 juillet 1975.

La Représentation permanente de la République populaire de Pologne, se référant à la communication du 13 décembre 1974 distribuée sous la cote L/4129, a l'honneur d'informer les PARTIES CONTRACTANTES de la décision de son gouvernement de lever dès le 1er juillet 1975 la prohibition temporaire des exportations de sucre, instituée par une décision du Conseil des Ministres de la Pologne depuis le 5 novembre 1974.